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Protokół Nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 24 września 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji otworzyła Przewodnicząca Komisji, Romana Maziej–
Niewczas. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyła również: 

1. Katarzyna Kulesa – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej, 

2. Karol Pawełko – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Obywateli, 

3. Lucyna Klich – Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji, Romana Maziej - Niewczas przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu  poprzedniego posiedzenia 

4. Skarga z dnia 16 września 2024 r. na Starostę Krakowskiego w związku z decyzją dotyczącą 
pozwolenia na budowę siedmiu budynków mieszkalnych w zabudowie bliźniaczej  

5. Sprawy bieżące 

6. Zamknięcie obrad 

Nie było uwag do porządku obrad. 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU  POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA  

Nie było uwag do protokołu. 

Komisja jednogłośnie - 4 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia. 

4. SKARGA Z DNIA 16 WRZEŚNIA 2024 R. NA STAROSTĘ KRAKOWSKIEGO W ZWIĄZKU Z DECYZJĄ 

DOTYCZĄCĄ POZWOLENIA NA BUDOWĘ SIEDMIU BUDYNKÓW MIESZKALNYCH W ZABUDOWIE 

BLIŹNIACZEJ 

Lucyna Klich omówiła przedmiot skargi (załącznik nr 2). Poinformowała, iż decyzja jest na etapie 
badania przez organ II instancji. Poinformowała również o brzmieniu art. 234 Kodeksu 
postępowania administracyjnego, który wyłącza z postępowania skargowego (skargi 
powszechnej) sprawy będące przedmiotem postępowania administracyjnego. 

Komisja dyskutowała nad problemami związanymi z zabudową szeregową. 
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Komisja uznała, że skargę należy przekazać Staroście Krakowskiemu do rozpatrzenia wg 
właściwości w związku z toczącym się postpowaniem administracyjnym. 

Powyższe wynika z głosowania jednogłośnie – 4 głosami za. 

5. SPRAWY BIEŻĄCE 

Komisja dyskutowała nad sytuacją w miejscach objętych powodzią oraz zapoznała się z projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego na usuwanie skutków 
powodzi. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za - poparła inicjatywę udzielenia pomocy dla Powiatu 
Kłodzkiego. 

6. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Komisji, Romana Maziej – Niewczas 
zamknęła posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Protokołowała: Przewodnicząca Komisji 
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